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ТЕОРЕТИКО-МЕТОДОЛОГИЧЕСКИЕ ПОДХОДЫ К ВЫЯВЛЕНИЮ  

СУЩНОСТИ И ОСОБЕННОСТЕЙ ХОЗЯЙСТВЕННОГО РИСКА  
 

Объективное наличие риска и его влияние на деятельность субъектов экономики приобретает актуальное 

теоретическое и практическое значение в современных финансово-экономических условиях хозяйствования. На 

основании исследования точек зрения различных авторов и выявления особенностей проявления риска в произ-

водственно-хозяйственной деятельности автором уточнено экономическое содержание понятия «хозяйствен-

ный риск», определено место и роль хозяйственного риска в общей совокупности экономических рисков, выяв-

лена мотивационная особенность риска, которая обуславливает наличие любой из функций риска.  
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THEORETICAL AND METHODOLOGICAL APPROACHES TO  

THE IDENTIFICATION OF THE NATURE AND CHARACTERISTICS  

OF ECONOMIC RISKS 
 

The objective existence of risk and its impact on the activities of economic entities becomes urgent theoretical 

and practical significance in the modern financial and economic business conditions. On the basis of the research of 

different authors’ view and identifying features of manifestations of risk in production and business activities the author 

clarifies the economic content of the concept of "economic risk", the place and role of economic risk in the general set 

of economic risks is defined, the motivational feature of the risk, which determines the presence of any of the risk fea-

tures is also identified. 
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